

Title (en)  
Cupboard drawer

Title (de)  
Schrankauszug

Title (fr)  
Tiroir d'armoire

Publication  
**EP 2353444 A1 20110810 (DE)**

Application  
**EP 11000479 A 20110121**

Priority  
DE 102010007430 A 20100209

Abstract (en)

The cupboard drawer has a drawer frame with a vertically aligned individual supporting column (4). The drawer frame is movably arranged in an inner space of a cupboard body (1). The individual supporting column is connected with a lower drawer frame profile. A furniture front (3) is supported at the individual supporting column. The lower drawer frame profile is formed automatically adjustable to vertical position with respect to its position in the lower cupboard body guide (6) depending on the inclination of the supporting column.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen Schrankauszug, insbesondere einen Hochschrankauszug, mit einem in einen Innenraum eines Schrankkorpus (1) anzuordnenden, bewegbaren Auszuggestell (2) mit einer im wesentlichen vertikal ausgerichteten Einzeltragsäule (4), die mit einem unteren Auszuggestellprofil (5) verbunden ist, das im Verlaufe der Schrankauszugsbewegung in einer Schrankkorpusführung (6) beweglich geführt und an der zumindest ein Tablar (9) oder dgl. Schrankeinrichtungsgegenstand abstützbar ist. An der vertikal ausgerichteten Einzeltragsäule ist eine Möbelfront oder dgl. abstützbar. Das untere Auszuggestell (5) ist hinsichtlich seiner Lage in der unteren Schrankkorpusführung (6) in Abhängigkeit der Neigung der Einzeltragsäule (4) zur Vertikalen selbsttätig lagejustierbar ausgebildet.

IPC 8 full level

**A47B 88/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 88/42** (2016.12)

Citation (applicant)

DE 19715066 C2 20010823 - ENORM SCHMIDT BESCHLAEGE GMBH [DE]

Citation (search report)

- [Y] DE 19846778 A1 19990429 - FULTERER GMBH [AT]
- [YD] DE 19715066 A1 19981015 - ENORM SCHMIDT BESCHLAEGE GMBH [DE]
- [A] US 2004119387 A1 20040624 - SCHWAERZLER ERICH [AT], et al

Cited by

CN104203049A; WO2020108950A1; WO2013138828A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2353444 A1 20110810; EP 2353444 B1 20130130**; DE 102010007430 A1 20110811; DK 2353444 T3 20130429; ES 2407677 T3 20130613; ES 2407677 T8 20160704; PL 2353444 T3 20130731

DOCDB simple family (application)

**EP 11000479 A 20110121**; DE 102010007430 A 20100209; DK 11000479 T 20110121; ES 11000479 T 20110121; PL 11000479 T 20110121